
有一天，波波參觀水族館後，回到家裏，看見媽媽正在做曲奇餅。
One day, Bobo came back from an aquarium when her mom was making 
cookies. 



波波一邊拿桌上的麵糰來玩，一邊對媽媽說：「我想在家裏養一條海豚。」
Bobo played with the dough and said, "I want to raise a dolphin at home."



媽媽說：「傻孩子，怎可以在家裏養海豚呢？」
Her mom said, "Don't be silly. How could you raise a dolphin?" 



波波感到很失望。
Bobo felt very unhappy. 



波波哭起來，不知不覺睡著了。在夢中，波波來到海邊，發現一條小海豚。
Bobo cried and fell into sleep. In her dream, she came to the seashore and 
found a little dolphin.



波波問：「你為甚麽不是在海裏游泳呢？」
小海豚向波波解釋：「我迷了路，所以在岸邊擱淺。」
Bobo asked, "Shouldn't you be swimming in the sea?" 
The little dolphin explained to Bobo, "I got lost, therefore I am stranded here." 



小海豚很想回家，但波波卻希望把牠留下。
The little dolphin wanted to go home but Bobo wanted the little dolphin to 
stay.



小海豚愁眉苦臉。波波問小海豚：「你為甚麼悶悶不樂？」
The little dolphin was unhappy.  
Bobo asked the little dolphin, "Why are you so unhappy?"



小海豚掛念媽媽，希望回到牠的身邊。波波終於明白，她不應該把小海豚留下。
The little dolphin longed for its mom.  Bobo understood that 
she should not keep the little dolphin from going back to the sea.



波波幫助小海豚返回海中。
Bobo helped the little dolphin return to the sea. 



波波一覺醒來，大叫：「我不想在家裏養海豚了。」
Bobo woke up and said loudly, "I no longer want to raise a dolphin at home."



媽媽笑着說：「真的嗎？我這裏卻有很多小海豚呢！」
Mom smiled and said, "Really? But I have many little dolphins here!"
媽媽笑着說：「真的嗎？我這裏卻有很多小海豚呢！」
Mom smiled and said, "Really? But I have many little dolphins here!"



原來波波剛才睡著的時候，媽媽正好做了許多小海豚曲奇餅。
波波吃着曲奇餅，心裏樂透了。
It happened that mom had made a lot of dolphin-shaped cookies 
while Bobo was sleeping.
Bobo ate the cookies and felt so good. 




